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Abstract (en)
The container has a fork-receiving element (28), and a body rear end-receiving element (30) that are arranged within an outer cardboard (10), where
the container is made of plastic and exhibits a honey comb type structure. The fork -receiving element and/or the body rear end-receiving element
comprise rod type distance elements, which lie at narrow side walls, where depth of the fork-receiving elements correspond to partial inner depth of
the outer cardboard. A turn out unit (50) of a fork tube (52) and a rear construction bar (64) are utilized for arranging a bicycle frame.

Abstract (de)
Ein Fahrradtransportkarton weist einen Außenbehälter, insbesondere einen Außenkarton (10) auf. Innerhalb des Außenbehälters, insbesondere des
Außenkartons (10) ist ein Gabel-Aufnahmeelement (28) und ein Hinterbau-Aufnahmeelement (30) vorgesehen. Insbesondere für das Hinterbau-
Aufnahmeelement (30) ist der Fahrradrahmen derart angeordnet, dass ein Kettenblatt (86) eine Innenseite (12) des Außenbehälters, insbesondere
des Außenkartons (10) nicht berührt. Da der Fahrradrahmen an den Ausfallenden (50) der Gabelrohre (52) sowie an Hinterbaustreben (64) fixiert ist,
ist die Gefahr von Beschädigungen beim Transport stark verringert.
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